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Beste	  CDA'ers	  
	  
De	  televisie	  heeft	  een	  centrale	  plek	  in	  menig	  huiskamer.	  Via	  dit	  
medium	  komt	  het	  lokale,	  landelijke	  en	  wereldnieuws	  naar	  ons	  toe.	  
Beelden	  met	  een	  vrolijke	  noot,	  maar	  vaak	  ook	  indrukwekkende	  
beelden.	  Beelden	  van	  mensen	  op	  drift,	  opgejaagd	  door	  oorlog	  in	  
hun	  eigen	  land,	  van	  een	  vliegramp,	  van	  overstromingen.	  Beelden	  
die	  op	  het	  netvlies	  blijven	  staan.	  	  
Vaak	  zien	  we	  ook	  beelden	  uit	  de	  sport	  waar	  winst	  en	  verlies,	  geluk	  
en	  verdriet	  zo	  dicht	  bij	  elkaar	  kunnen	  liggen.	  Afgelopen	  weekend	  
nog:	  het	  geluk	  van	  turnster	  Sanne	  Wevers	  die	  voor	  het	  eerst	  sinds	  
tien	  jaar	  voor	  Nederland	  een	  zilveren	  medaille	  op	  het	  WK	  turnen	  
haalde.	  Of	  als	  u	  van	  voetbal	  houdt,	  de	  tranen	  van	  pech	  van	  
Feyenoord	  speler	  Sven	  van	  Beek	  na	  zijn	  eigen	  doelpunt.	  	  

	  
Met	  een	  Ajax-‐fan,	  een	  PSV-‐fan	  
en	  een	  volleybalster	  in	  huis	  
staat	  er	  vaak	  sport	  aan	  bij	  mij	  
thuis.	  Studiosport	  is	  vaste	  
prik;	  Tour	  de	  France,	  WK	  
voetbal	  of	  EK	  volleybal	  zijn	  
favoriet.	  	  Zijn	  er	  Olympische	  
Spelen	  dan	  genieten	  we	  
volop!	  
	  
Waar	  wil	  ze	  heen	  met	  dit	  
verhaal	  zult	  u	  wellicht	  
denken?	  Het	  verhaal	  brengt	  u	  
naar	  ….	  Nederhorst	  den	  Berg!	  
Want	  zo	  dichtbij	  ons	  huis	  

staat	  een	  bedrijf	  dat	  zorgt	  voor	  het	  maken	  van	  vele	  opnamen.	  
Egripment	  BV,	  een	  internationaal	  bedrijf	  gevestigd	  in	  ons	  mooie	  
Wijdemeren.	  Egripment	  verhuurt	  wereldwijd	  audiovisuele	  
apparatuur	  of	  zet	  deze	  zelf	  in	  om	  de	  mooiste	  beelden	  te	  maken.	  	  
	  
Kijkt	  u	  naar	  Eredivisie	  Voetbal,	  The	  Voice	  of	  Holland,	  Formule	  1	  
races,	  een	  popconcert	  of	  de	  Olympische	  Spelen	  dan	  geniet	  u	  van	  
beelden	  die	  verzorgd	  zijn	  door	  of	  met	  apparatuur	  van	  Egripment	  
Gaat	  u	  -‐	  net	  als	  ik	  -‐	  binnenkort	  naar	  de	  nieuwste	  film	  van	  James	  
Bond,	  ook	  daar	  kunt	  u	  genieten	  van	  beelden	  die	  gemaakt	  zijn	  met	  
Egripment	  apparatuur.	  

	  
	  

In	  de	  politiek	  worden	  vaak	  werkbezoeken	  gebracht	  aan	  bedrijven	  
om	  te	  kijken	  achter	  de	  schermen	  en	  vergaderen	  op	  locatie	  raakt	  
steeds	  meer	  in	  de	  mode.	  Het	  lijkt	  ons	  leuk	  om	  als	  onderdeel	  van	  
onze	  ALV	  ook	  een	  keer	  een	  bezoek	  te	  brengen	  aan	  een	  bedrijf	  in	  
onze	  gemeente.	  Rob	  Vermeulen	  biedt	  ons	  de	  kans	  om	  op	  de	  18e	  
november	  Egripment	  te	  bezoeken	  en	  zal	  ons	  daar	  rondleiden.	  Een	  
unieke	  kans	  om	  eens	  achter	  de	  schermen	  te	  kijken	  bij	  een	  bedrijf	  
dat	  voor	  vele	  mooie	  en	  bijzondere	  beelden	  op	  ons	  netvlies	  zorgt.	  
Aansluitend	  aan	  het	  bedrijfsbezoek	  vergaderen	  wij	  in	  de	  Dillewijn	  
waar	  wij	  graag	  de	  afdelingszaken	  en	  de	  lokale	  politiek	  met	  u	  zullen	  
bespreken!	  
Graag	  tot	  ziens	  op	  18	  november!	  
	  
Hartelijke	  groet,	  	  
Ymkje	  van	  ‘t	  Riet	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  

	  
Na	  een	  werkbezoek	  aan	  Egripment,	  Machineweg	  22	  in	  
Nederhorst	  den	  Berg,	  wordt	  onze	  reguliere	  Algemene	  
Ledenvergadering	  gehouden	  in	  De	  Dillewijn,	  Stichts	  End	  57	  in	  
Ankeveen.	  
	  

	  
	  
Aanvang	  werkbezoek:	  19:30	  uur	  
Aanvang	  ledenvergadering:	  20:30	  uur	  
	  

 

Van de voorzitter 

Werkbezoek Egripment 

Woensdag 18 november 

Werkbezoek en ALV 

Algemene Ledenvergadering in De Dillewijn 
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Lang	  niet	  alle	  inwoners	  van	  Wijdemeren	  weten	  het,	  maar	  als	  trouwe	  
volger	  van	  het	  CDA	  wellicht	  wel:	  Het	  hoogtepunt	  van	  het	  politieke	  jaar	  
vindt	  a.s.	  dinsdag	  10	  november	  plaats.	  De	  Algemene	  Beschouwingen	  
over	  de	  gemeentelijke	  begroting	  2016	  -‐	  2019.	  Een	  belangrijke	  vraag	  
die	  centraal	  staat	  tijdens	  deze	  begrotingsraad	  is	  of	  er	  voldoende	  
financiële	  middelen	  zijn	  om	  onze	  plannen	  uit	  te	  voeren.	  Voor	  de	  CDA	  
fractie	  is	  dit	  het	  moment	  om	  te	  kijken	  of	  ons	  verkiezingsprogramma	  
uitgevoerd	  gaat	  worden	  in	  de	  komende	  jaren.	  	  
	  
Kijkend	  naar	  de	  begroting	  die	  we	  dinsdag	  gaan	  bespreken,	  is	  het	  CDA	  
trots	  en	  blij	  dat	  wij	  veel	  punten	  uit	  ons	  verkiezingsprogramma	  bij	  de	  
plannen	  terugzien.	  Zo	  wordt	  komende	  twee	  jaar	  meer	  dan	  een	  half	  
miljoen	  euro	  uitgetrokken	  om	  achterstallig	  onderhoud	  van	  het	  
openbaar	  groen	  weg	  te	  werken,	  krijgen	  wij	  weer	  bloemrijke	  bermen	  
en	  een	  bijenlint.	  De	  verbeteringen	  van	  onze	  leef-‐	  en	  werkomgeving	  
zullen	  steeds	  zichtbaarder	  worden.	  In	  de	  vorige	  raadsperiode	  heeft	  de	  
CDA-‐fractie	  met	  leden	  ogen	  gezien	  dat	  er	  keer	  op	  keer	  bezuinigd	  werd	  
op	  het	  openbaar	  groen.	  Dat	  tij	  wordt	  nu	  gelukkig	  gekeerd.	  
	  

	  
	  
Spannend	  is	  ook	  de	  bestuurskrachtmeting	  die	  gepland	  staat	  in	  2016.	  
Hieruit	  zal	  moeten	  blijken	  of	  Wijdemeren	  als	  zelfstandige	  gemeente	  
het	  toenemende	  aantal	  taken	  kan	  blijven	  uitvoeren.	  
	  
Verder	  juichen	  wij	  	  het	  steeds	  duurzamer	  worden	  van	  onze	  gemeente	  
toe.	  De	  gemeente	  moet	  hier	  ook	  echt	  een	  voorbeeldfunctie	  hebben	  en	  
die	  hebben	  we	  inmiddels.	  Denk	  aan	  de	  aanschaf	  van	  de	  elektrische	  
bedrijfsauto’s	  eerder	  dit	  jaar.	  Hiermee	  willen	  we	  stimuleren	  dat	  onze	  
inwoners	  bij	  alles	  wat	  ze	  aanschaffen	  nadenken	  over	  duurzaamheid.	  	  
	  
Zorg	  voor	  de	  zwakkere	  in	  de	  samenleving	  heeft	  bij	  het	  CDA	  ook	  volop	  
aandacht.	  Dit	  blijkt	  onder	  andere	  uit	  de	  focus	  vanuit	  het	  verkiezings-‐
programma:	  Voorkomen	  is	  beter	  dan	  genezen.	  Wij	  blijven	  ons	  inzetten	  
voor	  het	  terugdringen	  van	  het	  schoolverzuim	  om	  latere	  problemen	  te	  
voorkomen.	  
	  
De	  CDA-‐fractie	  heeft	  zich	  hard	  gemaakt	  om	  komend	  jaar	  het	  OZB-‐tarief	  
niet	  te	  verhogen.	  Dit	  is	  ook	  toegekend	  vanuit	  het	  college	  (behoudens	  
indexering).	  	  Veel	  belangrijker	  is	  nog	  dat	  we	  een	  positief	  financieel	  jaar	  
tegemoet	  gaan.	  	  
	  
Al	  met	  al	  kijkt	  de	  CDA-‐fractie	  met	  vertrouwen	  uit	  naar	  het	  jaar	  anno	  
domino	  2016.	  
	  

Uitdagingen	  blijven	  altijd	  bestaan,	  maar	  het	  uitgangspunt	  voor	  CDA	  
Wijdemeren	  is	  en	  blijft:	  Met	  elkaar,	  voor	  een	  sterk	  Wijdemeren	  
	  

Jan	  Verbruggen,	  fractievoorzitter	  
 

 
	  
	  
	  

	  
	  

	  
	  
Wonen	  is	  een	  belangrijk	  onderwerp	  voor	  het	  CDA	  en	  in	  ons	  
Raadsakkoord.	  Er	  moet	  weer	  gebouwd	  worden	  in	  Wijdemeren.	  En	  we	  
willen	  dat	  mensen	  wonen	  in	  een	  woning	  die	  past	  bij	  hun	  situatie.	  
	  	  
Eind	  vorig	  jaar	  hielden	  we	  een	  woonconferentie	  samen	  met	  onze	  
woonpartners	  zoals	  woningcorporaties,	  woonzorgaanbieders,	  
makelaars	  en	  ontwikkelaars.	  Met	  elkaar	  trokken	  we	  de	  conclusie	  dat	  
het	  belangrijk	  is	  inzicht	  te	  hebben	  in	  de	  woonwensen	  van	  onze	  
inwoners.	  	  
Onlangs	  heeft	  onderzoeksbureau	  Atrivé	  daarom	  in	  onze	  dorpen	  een	  
woonenquête	  gehouden.	  Het	  is	  de	  eerste	  keer	  dat	  een	  dergelijk	  
onderzoek	  plaatsvindt.	  We	  hebben	  inwoners	  van	  Ankeveen,	  
Kortenhoef/’s-‐Graveland,	  Loosdrecht/Breukeleveen	  en	  Nederhorst	  
den	  Berg	  gevraagd	  naar	  hun	  woonwensen.	  Met	  vragen	  als:	  Wilt	  u	  de	  
komende	  twee	  jaar	  verhuizen?	  Zo	  ja,	  naar	  wat	  voor	  soort	  woning?	  Een	  
appartement	  met	  of	  zonder	  lift,	  een	  eengezinshuis?	  Koop	  of	  (sociale)	  
huur?	  Hoeveel	  huur	  of	  hypotheek	  bent	  u	  bereid	  te	  betalen?	  En	  
waarom	  wilt	  u	  verhuizen?	  krijgen	  we	  inzicht	  in	  de	  woonbehoeften	  van	  
onze	  inwoners.	  	  
	  
Deze	  week	  zijn	  de	  eerste	  resultaten	  aan	  de	  
raadsleden	  gepresenteerd.	  Volgende	  week	  
gaan	  we	  om	  tafel	  met	  onze	  woonpartners.	  We	  
informeren	  hen	  over	  de	  uitkomsten,	  vragen	  of	  
zij	  dit	  herkennen	  vanuit	  hun	  expertise	  en	  met	  
elkaar	  bespreken	  welke	  soort	  woningen	  er	  
dan	  gebouwd	  zouden	  moeten	  op	  de	  nog	  
beschikbare	  woningbouwlocaties.	  	  
	  
Eind	  november	  zal	  het	  eindrapport	  worden	  
opgeleverd.	  Met	  behulp	  van	  dit	  rapport	  kan	  
de	  gemeenteraad	  input	  geven	  voor	  de	  regionale	  woonvisie,	  die	  samen	  
met	  de	  gemeenten	  in	  Gooi	  en	  Vechtstreek	  wordt	  ontwikkeld.	  
Daarnaast	  gebruiken	  we	  het	  rapport	  voor	  het	  bepalen	  van	  het	  
woningbouwprogramma	  op	  nog	  te	  ontwikkelen	  bouwlocaties.	  	  
	  
Tegelijkertijd	  zijn	  we	  hard	  bezig	  om	  lopende	  bouwplannen	  te	  
realiseren.	  Zo	  wordt	  er	  al	  volop	  gebouwd	  in	  Nedervecht,	  Nederhorst	  
den	  Berg.	  En	  verwachten	  we	  dat	  er	  komend	  jaar	  gebouwd	  wordt	  aan	  
het	  Oppad	  in	  Oud-‐	  Loosdrecht,	  de	  Arnoud	  Voetlaan	  in	  Ankeveen,	  de	  
Oranjerie	  (voormalig	  Brugchelen)	  in	  ’s-‐Graveland	  en	  de	  Godelindehof	  
in	  Nieuw-‐Loosdrecht.	  Dit	  gaat	  hier	  merendeels	  om	  sociale	  
huurappartementen	  en	  betaalbare	  koopwoningen	  voor	  jongeren,	  
jonge	  gezinnen	  en	  55+ers.	  
	  
Betske	  van	  Henten,	  wethouder	  woningbouw	  en	  volkshuisvesting	  

Dinsdag 10 november 

Algemene Beschouwingen 

Eerste woonbehoefte onderzoek gehouden 


